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Anders, här kommer svar på dina frågor om seniorrådet. 

1. Kommunfullmäktige har beslutat om namnet Seniorrådet i samband med mål och budget för 
2015‐2018. Fullmäktige var vid beslutstillfället medvetet om KPR:s inställning i namnfrågan men 
valde trots detta namnet Seniorrådet, med avsikt att det bättre ska associera till en senior 
persons erfarenhet och kompetens.  

2. När det gäller ersättarnas närvarorätt på sammanträdet så uppfattar jag att reglementet inte 
omöjliggör detta, men det är en fråga som Seniorrådet själv äger att besluta om.  

3. Likadant gäller frågan om arbetsutskott. Om Seniorrådet vill att en grupp inom rådet 
går igenom ärenden och planerar sammanträdena så är det en fråga för rådet själv. 
De interna arbetsformerna inom Seniorrådet avgör rådet själv. Möjligen kan 
ordet ”arbetsutskott” föra tankarna till något mer beslutsfattande organ, typ KSAU 
eller så. Så mitt råd är att i så fall kalla det något annat, t ex beredningsgrupp eller 
så.  

Lycka till med uppdraget och era vidare diskussioner!  
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Mats  
 
 
Vänliga hälsningar 
Mats Gerdau  
Kommunstyrelsens ordförande (M) 
Nacka kommun 
Stockholm växer. Vi bygger stad i Nacka!  
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